
 

Vragen Verenigd West Betuwe 27 maart 2023 

Datum  

Beantwoord op 

28 maart 2023 

6 december 2023 

Fractie VWB 

Onderwerp Verlichting / jongeren adviesraad 

 
Toelichting college 

Allereerst bieden wij onze welgemeende excuses aan voor de vertraagde beantwoording van deze 

vragen. 

De stukken gelezen te hebben van de jongeren adviesraad. 

Graag aandacht voor het volgende: 

  

Vraag 1 

Graag zien we dat de verlichtingswens die de jongeren adviesraad aangeeft om veilig te kunnen 

fietsen op wordt genomen in het in ontwikkeling zijnde verlichtingsplan. 

 

Antwoord: Met alle betrokken partijen is bij het tot stand komen van het beleidsplan buiten gekeken 

en gesproken over de voor- en nadelen van verlichting. Verlichting lijkt veiligheid te geven, echter doet 

dat niet. Dit is met de rondrit ook goed naar voren gekomen en meegenomen in het vastgestelde 

beleid Licht. 

Bij het opstellen van het beleidsplan is met jongeren gesproken over hun wensen (met name 

verlichting langs fietspaden), net zoals met meerdere partijen is gesproken. Indien de jongeren 

adviesraad niet mee is geweest met de rondrit dan nodigen wij ze van harte uit om alsnog mee naar 

buiten te gaan zodat we kunnen horen waar zij knelpunten of aandachtspunten zien en of dat met 

verlichting anders zou worden. In het beleid hebben we aangegeven dat we als basis hebben “niet 

verlichten, tenzij”. 

Bij de uitvoering gaan we met de kernen in gesprek waar we verlichting willen verminderen. Dan kan 

de jongeren adviesraad ook uitgenodigd worden om specifiek hun zorgen te uiten en kunnen we 

gezamenlijk kijken wat goede oplossingen zijn.  
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